

Zápis ze zasedání Studentského parlamentu

11. 01. 2022, Rektorát

zápis provedli: Tomáš Pícha a Alena Brožová

začátek zasedání: 19:02

Dvořáková I.: Vítá všechny účastníky.

Prezenční listiny jsou součástí přílohy.

Program schůze:

1. Schválení programu zasedání (vede: I. Dvořáková, typ: hlasování, čas: 5 min.)
 2. Představení delegátů (vede: I. Dvořáková, typ: informace, čas: 10 min.)
 3. Diskuze s vedením ČVUT (vede: I. Dvořáková, typ: diskuze, čas: 60 min.)
 4. Info z klubů (vede: I. Dvořáková, typ: informace, čas: 15 min.)
 5. Info z AS ČVUT (vede: zástupce AS ČVUT, typ: informace, čas: 10 min.)
 6. Info z Centrály (vede: I. Dvořáková, typ: informace, čas: 10 min.)
 7. Schválení zápisu (vede: I. Dvořáková, typ: hlasování, čas: 10 min.)
 8. Schválení fondu prezidenta (vede: I. Dvořáková, typ: hlasování, čas: 10 min.)
- N. Různé (vede: I. Dvořáková, typ: informace, čas: dle potřeby)
- N.1. TTTTTTTTT (vede: I. Dvořáková, typ: nespecifikováno, čas: dle potřeby)

1. Schválení programu zasedání (vede: I. Dvořáková, typ: hlasování, čas: 5 min.)

Usnesení 2022-01-01:

„Studentský Parlament Studentské unie ČVUT schvaluje program zasedání zasláný do konference Parlamentu dne 09. 01. 2022.“

OHP: 11; 10:0:1 – Usnesení bylo přijato

2. Představení delegátů (vede: I. Dvořáková, typ: informace, čas: 10 min.)

Dvořáková I.: Prosí všechny delegáty o představení.

Delegáti se postupně představují.

Silicon Hill – Šulc V.

+/- FEL – Petrásek V.

Čajovna – Jedlička T.

Sincoolka – Králík D. - bez hlasovacího práva, pozdě jmenovaný.

FIT ++ – Šťastný P.

eFDrive – Metelka S. – bez hlasovacího práva, klub nezískal post delegáta

Pod-O-Lee – Novotný L.

Prezidentka SU ČVUT – Dvořáková I.

AVC ČVUT – Štys A.

Engineers Prague – Příhoda A. – bez hlasovacího práva, zastupuje delegáta

BEST – Obermajerová L.

FK BION – Verbovský M.

ISC – Marek F.

AS ČVUT – Váňa O.

3. Diskuze s vedením ČVUT (vede: I. Dvořáková, typ: diskuze, čas: 60 min.)

Dvořáková I.:

Uvádí diskuzi s panem rektorem.

Petráček V.:

Uvádí, že začíná jeho druhé funkční období a chtějí navázat na dobré vztahy s SU ČVUT. Chtějí udělat novou verzi Rámcové smlouvy mezi ČVUT a SU ČVUT. Myslí si, že se škola a její studentská unie skvěle doplňují, bohužel zákony komplikují sepsání oficiální smlouvy. Myslí si, že tato spolupráce (mezi SU ČVUT a ČVUT) se rozvíjí všemi různými směry. Uvádí některé příklady, jako spolupráci při vysílání z rektorátu nebo studentských festivalů, a baví jej spolupracovat na těchto věcech se SU.

Nyní se často řeší, aby škola fungovala i při covidu. Chválí studenty za zodpovědný přístup k očkování.

Bude pokračovat rekonstrukce Bubenečské koleje. Kvůli nedostatku materiálu a nemocem se proces rekonstrukce zpomaluje. Doufá, že funkce stravovacích zařízení (menz) bude v pořádku.

Dále vyzývá k dotazům.

Dvořáková I.:

Ptá se, zda se Rektorát bude stěhovat. Zmiňuje Betlémskou kapli.

Petráček V.:

Zmiňuje odstěhování předchozího nájemníka. Dále uvádí, že se část ČVUT bude opravdu stěhovat, jako například obory inženýrské podpory a rozvoj. Uvádí, že obory, které je vhodné nechat v Dejvicích v blízkosti studentů (studijní, zahraniční obory), zůstanou v

Dejvicích. Chtějí vybudovat reprezentační prostory pro ČVUT. Bude se jednat o postupný proces.

Dvořáková I.:

Ptá se, zda je v kapli prostor pro zasedací místnosti.

Petráček V.:

Zmiňuje rekonstrukci a zařízení dvou sálů v prostorách kaple.

Příhoda A.:

Ptá se na vliv covidové situace na počet zahraničních studentů.

Petráček V.:

Nevnímá rapidní pokles. Studenti na delší pobyty dojíždí normálně.

Metelka S.:

Ptá se na názor ohledně testování a očkování studentů při zkoušce. Vyučující a další zaměstnanci se musí testovat a dokládat bezinfekčnost, ale studenti tuto povinnost zatím nemají. Ptá se, zda vyučující má právo podmínit účast a uznání výsledku zkoušky platným testem nebo certifikátem.

Petráček V.:

Na to nemá vyučující právo. Musí se řídit zákonem. U zaměstnanců ČVUT již testují týden před nařízenou povinností od státu. V případě, že by studenti neměli respirátor, tak vyučující může nařídit jeho nošení. Uvádí možnost, aby vyučující požádali jiného kolegu o přezkoušení studentů, v případě, že mají strach z kontaktu se studenty.

Dvořáková I.:

Ptá se, jak se pan rektor staví k pořádání společenských událostí za předpokladu, že budou v souladu s vládními nařízeními.

Petráček V.:

Pokud budeme dodržovat respirátory a aktuální režim je umožní, tak by nic neblokoval. I ze statistik a dění se aktuálně nic velkého neděje. Zatím to s ohledem na průběh covidu vypadá, že bychom ke konci února mohli být mimo hlavní vlnu, s ohledem na toto by přesouvali akce z ledna/února na pozdější měsíce. Uvidí, jak se to bude vyvíjet podle špiček respiračních nemocí.

Králík D.:

Ptá se, jak se změnila průchodnost (z pohledu úspěšnosti absolvování předmětu) v době covidové pandemie. Zda se vyskytly nějaké velké propady.

Petráček V.:

Byl to pro některé studenty ze začátku velký šok, první velká krize a bylo nutné se přizpůsobit, ale není si vědom nějakých velkých čísel, které by ovlivňovaly dostudování.

Příhoda A.:

Blíží se novela vyhlášky o povinném očkování proti respiračním nemocem. Ptá se, jak přistupovat ke studentům, kteří by s jejím zněním mohli mít problém.

Petráček V.:

Pokud ví, tak vláda chystá zrušení věkového automatu 60+. Pokud jde o profesní skupiny (záchranáři a podobně), tak zatím neví, zda zde chtějí zrušit povinné očkování. Vzhledem k vysoké proočkovanosti by zde nemusel být problém. Studenti z lékařských oborů už byli na praxích a většinou už museli mít očkování, aby se vůbec dostali do nemocnic. Myslí si, že by to skupina studentů nemusela považovat jako problém. Určitě bude nějaká skupina,

kteřá by s tím měla problém. Povinné očkování by zatím nedělal. Uvidíme, jak bude očkování účinné proti omikronu.

Příhoda A.:

Pokud vstoupí vyhláška v platnost, tak se očkovat budou muset. A mohly by vzniknout problémy. Ptá se, zda neví o tom, že by se vyhláška upravovala.

Petráček V.:

Jakmile to bude v platnosti jako vyhláška vlády, tak dle příkazu rektora je uvedena povinnost dodržovat nařízení vlády. Neklid by samozřejmě vznikl, ten už teď je. Lepší komunikace by to bývala zlepšila, ale určitě někdo takový názor mít bude.

Pícha T.:

Plánují na letní semestr nějaké aktivity a rádi by zapojili i aktivity, které by pomohly přímo škole. Ptá se, zda pana rektora napadá nějaká aktivita, která by se dala třeba formou soutěže svěřit studentům.

Petráček V.:

Pravděpodobně to nevymyslí hned. Ptá se, jaký typ aktivit by byl vhodný.

Pícha T.:

Uvádí příklad vytvořit pro školu propagační materiály a fotky.

Petráček V.:

Napadá jej snažit se v rámci festivalů propagovat školu a samozřejmě ze strany školy propagovat studenty. Má to velký dopad na studenty, kteří na festival dorazí, i na náhodné návštěvníky. Ať to jsou například Mezi Bloky nebo další, tak to když se bude podnikat aktivně dál, tak to bude skvělé.

Novotný L.:

Ptá se, zda by byl zájem na Mezi Blocích mít vlastní stánek ČVUT pro propagaci.

Petráček V.:

Myslí si, že skoro všichni, kteří jsou na Mezi Blocích, tak s ČVUT jsou v kontaktu a univerzitu znají. Pokud jsou tam i jiní účastníci, tak to má smysl.

Novotný L.:

Snaží se zvát i účastníky mimo ČVUT.

Petráček V.:

S tím souhlasí a zmiňuje možnost postavení stánku i na Open Air.

Pod nádvořím u Betlémské kaple je prostor, ze kterého by chtěli udělat studentský klub a vedle něj bude vinotéka. Toto by tam rádi během roku zrekonstruovali a mělo by to být vyloženě studentské. Provozováno za velkého přispění studentů, např. studentská vína a podobně. Snad se to podaří letos.

Andrýsek M.:

Zmiňuje, že na Hokejové bitvě diskutovali možnost pořídit Engineerům vlastní stadion. Ptá se, zda tato situace nějak pokročila.

Petráček V.:

Mimochodem Hokejová bitva byla takový test, zda jsme promořeni, a akce proběhla bez problému a to tam bylo kolem 6 000 lidí. Pokud jde o sportovní agendu, to jsou spíše dlouhodobější věci. Probíhají diskuze ohledně budoucích plánů a ohledně ekonomické situace v zemi a nebude to úplně jednoduché, ale tento nápad nezapadl.

Obermajerová L.:

Zmiňuje, že na únor vychází reprezentační ples ČVUT. A zda bude i tento rok.

Petráček V.:

Ten ples není, pokud ví. Stejně jako koncert teď v lednu, ten také nebyl. Pravděpodobně by nepřišlo dostatek lidí.

Tichý Š.:

Zmiňuje, že ČVUT vlastní spoustu studentských licencí například na Microsoft Office. Ptá se, zda by mohl ČVUT zajistit tyto licence pro SU ČVUT. Například pro některé počítačové učebny klubů.

Petráček V.:

Toto je právě věc ohledně právní pozice mezi ČVUT a SU a licenční politikou. Toto je něco, co by nejspíš nešlo, ale zeptá se pana prorektora, to se týká i využívání sítě, licencí, zabezpečení a není si jistý, jestli by to šlo. Studenti kampusovou licenci využívat mohou, ale nejspíš nebude možnost licenci šířit i mezi studenty jiných univerzit.

Andrýsek M.:

Zmiňuje, že by možná šlo zařídit licenci samostatně pro SU ČVUT bez zapojení ČVUT.

Petráček V.:

To jedině že by se vytvořila licence pro SU ČVUT přímo s Microsoftem.

Dvořáková I.:

Děkuje rektorovi za návštěvu a přeje hezký večer.

Tleská se.

Petráček V.:

„Zas tak překotný výkon to nebyl.“ (směje se a odchází)

Kothera M.:

Ptá se, jaké licence by Podolí potřebovali.

Tichý Š.:

Office.

Kothera M.:

Nějaké vztahy mezi SU a dalšími organizacemi existují, tak možná mohou získat licence i bez ČVUT.

4. Info z klubů (vede: I. Dvořáková, typ: informace, čas: 15 min.)

Silicon Hill (Šulc V.):

Na minulé schůzi byl zástupce delegáta Silicon Hillu Radoslav Kondač. Ten byl nakonec zvolen místopředsedou klubu. Zmiňuje volby a nové složení představenstva.

Kondač R.:

Dodává, že od posledního zasedání, kde proběhla diskuze s panem ředitelem SÚZ Vodičkou, zaznamenal, že se nalakovaly stěny na bloku 3 a stěny již neopadávají.

Pod-O-Lee (Novotný L.):

Na Podolí měli Mezi Bloky Vánoční edice během konání předchozího zasedání parlamentu. Neměli žádné nakažené a vše se do 22 hod uklidilo, panu Vodičkovi se akce líbila. Kvůli "hloupému" problému s přílohami emailové komunikace, které nebyly správně odeslány, se nepodařilo získat FSP grant na letošní Mezi Bloky. Snaží se být také chytří a možná si pod sebe převezmou Ego ČajBar, kterým teď končí nájemní smlouva. Řeší co a jak legislativně a organizačně. Na příštím zasedání řekne, jak to dopadlo.

Tichý Š.:

Dodává, že došlo k schválení rozpočtu na další rok.

Petráš Proton V.:

Prosí o námět na triko se zněním: „Snažíme se být taky chytří.“

Dvořáková I.:

Ptá se, jaký bude mít dopad nezískání FSP grantu na akce Podolí.

Novotný L.:

Vzhledem k rekonstrukci na Ěčku a nedodělání některých věcí je od SÚZ slíbena klubu kompenzace a pravděpodobně dojde k odpuštění nájemného.

Sincoolka (Králík D.):

Od prosince se příliš nezměnilo. Zmiňuje, že došlo k předání funkce pokladníka a několik společných komunitních večerů.

Rádi by pořádali jednu větší akci měsíčně.

Křesťanský klub (Králík D.):

Trochu stagnují. Na činnost v klubu neměl poslední dobu moc času. Jsou rozděleni na skupinky na Strahov a na Podolí. Měli akci v listopadu. Rádi by toho pořádali více a dělali pravidelné schůzky.

Fakultní klub BION (Verbovský M.):

Na Kladně se od minulého zasedání nic výrazného nestalo. Na jedné z kolejí chtějí koupit nové routery, které už moc nefungují. Snaží se dělat více akcí, aby se sociazovali další lidé.

AVC ČVUT (Štys A.):

Omlouvá se za neúčast na posledním parlamentu kvůli Hokejové bitvě. V prosinci dělali stream z Lucerna Music Baru. Měli schůzky spojené s řešením 17. listopadu. Přes svátky řešili Adamův odstup. Dále řešili rozpočet.

Dvořáková I.:

Ptá se, zda bude odstupovat, i když nebudou mít nového kandidáta.

Štys A.:

Zmiňuje, že odstoupí, i když nebude k dispozici nový kandidát.

Dvořáková I.:

Prosí o zaslání informací, jak se situace vyvíjí a dopadne.

Engineers Prague (Příhoda A.):

Na minulém parlamentu nebyli, protože měli bitvu v Edenu. Co se nepovedlo a bohužel to pro ně byla ztráta. Nakonec se velmi vydařila afterpárty. Dne 3. 3. ve čtvrtek už plánují další zápas a všichni jsou srdečně zváni. Aktuálně sepisují nové stanovy ohledně platby DPH. Neměl v plánu kandidovat na prezidenta klubu, ale stále je přesvědčován a nemá jiného kandidáta, tak to asi vezme a nenechá klub na holičkách. Uvidíme, jak to dopadne. Volby je čekají na jaře. Teď v sezoně jsou poměrně spokojeni, protože zápasy mohou být a připravují příbrání 2 klubů do ligy. V rámci programu na olympiádu se bude hrát hokej v Brně. Nabrali nové aktivní do realizačního týmu. Doufají, že akce, které plánují, proběhnou a covid to dovolí.

BEST (Obermajerová L.):

Mají za sebou Vánoční večírek pro členy. Neměli žádný covid pozitivní případ. Přes Vánoce měli pauzu. Nyní se připravují na akce na další semestr. Zmiňuje hlavně UniT. Začínají navazovat kontakty s firmami.

Čeká je kulturní výměna, kdy přijedou lidé z Turína. Budou hostit lidi z jiných univerzit z Evropy a chtějí jim ukázat to nejlepší z Prahy.

Kondač R:

Ptá se, zda UniT bude online nebo offline.

Obermajerová L.:

Plánují offline, ale mají připravenou i záložní verzi online. Loni byla online a považují ji za úspěšnou. I tak preferují offline.

Dvořáková I.:

Uvádí, že se s Lenkou spojila a řeší lepší spolupráci SU a BESTu.

FIT++ (Šťastný P.):

Naposledy měli větší akci FIT Vánoce s tím, že momentálně je zkuškové a akce jsou dost utlumené. Co je teď čeká, jsou volby do představenstva, zatím to vypadá, že nikdo z předchozího nebude kandidovat znovu. Po zkuškovém plánují opět obnovit akce.

ISC (Marek F.):

V ISC se od posledního parlamentu nic moc nedělo, všechno proběhlo před ním. Teď se mění velká část vedení a soustředí se hlavně na zkoušky a práci. Přípravují se na příjezd nových zahraničních studentů, cca 300. Doufají, že budou moci všichni dorazit.

Klub Čajovna (Jedlička T.):

V Čajovně se tolik neděje právě kvůli zkouškám. Mají zavřeno. Ale pokud se najdou členové, co by chtěli otevřít během zkoušek, tak mohou. Proběhly u nich volby a mají nové představenstvo. Představuje nového předsedu klubu Luboše Vacha. Začátkem února se chtějí začít angažovat v dalších akcích. Jmenuje například kurzy jógy a plánování Dýmek na kupci. Případně zvažují spolupráci s dalšími kluby.

Klub Čajovna (Vach L.):

Rádi by plánovali i workshopy.

+/-FEL (Petrásek V.):

V klubu měli volby. Měli Vánoce, zdobení stromečku a podobné. Snaží se prvákům pomoci na Discordu během zkoušek. Do budoucna řeší účast na FEL Campu a seznamovány pro FEL. Plánují herní soutěže.

eFDrive (Metelka S.):

Od posledního zasedání uskutečnili Vánoční akci klubu (eFDesítka). Došli jim perníčky před jejich zdoběním. Během zkouškového spíše vymýšlejí, co budou v následujícím semestru dělat. Chtěli by obnovit akci se studenty. Vyzvou je, aby se společně sešli na pivo a společně se lépe poznali.

5. Info z AS ČVUT (vede: Váňa O., typ: informace, čas: 10 min.)

Váňa O.:

Neměli zasedání a tedy nemá co doplnit.

6. Info z Centrály (vede: I. Dvořáková, typ: informace, čas: 10 min.)

Pícha T.:

Zažádal o FSP granty na akce Centrály. Připravují společně Souboje fakult a všechny zve, aby se zúčastnili. Připravuje koncept Meziklubových her. Oslava narozenin pravděpodobně nebude, protože se situace s počtem nakažených nevyvíjí dobře.

Verbovský M.:

Dotaz na kluby, které se prezentovali na posledním zasedání, a jak se situace s nimi vyvíjí.

Dvořáková I.:

Raketáci se pro příště více připraví a měl by je zastupovat statutární zástupce, bohužel všichni členové orgánu jsou v zahraničí, takže by nejspíš jeden z nich přišel na únorové zasedání.

Dvořáková I.:

Vzhledem k diskuzi se ptá na to, jak funguje princip plné moci, a zda je v pořádku, když někdo udělí plnou moc k zastupování na zasedání.

Šulc V.:

Plná moc je legitimní forma zastoupení, ale musí splňovat podmínky, jaké jsme si stanovili v našich stanovách. A musí o tom dopředu dát vědět. Díky pravidlům SU ČVUT není potřeba plná moc, ale je potřeba dostatečně dopředu o tom informovat.

Dvořáková I.:

Ptá se, zda musí být ověřená plná moc.

Šulc V.:

Nemusí být ověřená.

Pícha T.:

S Klubem investorů se aktuálně domlouvá, zda a kdy připraví školení pro členy SU ČVUT. Poté se budou bavit o tom, jak realizovat školení pro ostatní studenty.

Dvořáková I.:

Pokud stihnou schůzi s legislativní skupinou, tak by na únorovém zasedání Parlamentu se mohlo hlasovat o vzniku klubu zaČVUTění.

Kondač R.:

S Jiřím Hanušem řeší realizaci akce "SU na drátě". Jedná se o online kvíz. V blízké době (2 týdny) by to mělo proběhnout stále v online variantě. Formu prezenčního pubkvízu raději nezvolili kvůli covidové situaci.

Zmiňuje změnu termínu Výjezdního zasedání. Dříve se jednalo o květen. Nyní by se rádi pokusili o realizaci výjezdního zasedání v březnu. Nyní pracují na zvolení lokality. V krátké době budou informovat o lokalitě a termínu.

Dvořáková I.:

Rádi by měli větší kapacitu pro účastníky.

Novotný L.:

Minule mluvil o 4Kč fondu, abychom mohli čerpat, tak by rádi věděli, co chceme čerpat. Zatím vyplnili jen Masařka a Sincoolka, která nedoplnila odsouhlasení vedoucí kolejí. Prosí o předání informace do klubů a kdo nemá z předsedů tabulku, tak mu ji pošle.

Králík D.:

Ptá se, zda je potřeba podpis nebo stačí slovní souhlas vedoucí kolejí.

Novotný L.:

Objasňuje, co je potřeba při schválení položek na 4Kč fondu. Pro teď stačí slovní souhlas vedoucích.

Kondač R.:

Do kdy je deadline?

Novotný L.:

Deadline je do neděle 16.1.

Dále řeší výběrové řízení na projektanta na nábytek na Bubeneč. Byla schůze se SÚZ i

zástupci Bubenče. Ještě budou mít ve čtvrtek schůzku, kde budou dopodrobna probírat jaké vybavení by chtěli. Až se domluví se SÚZ, tak všechno předají projektantovi, a následně se bude soutěžit dodavatel nábytku.

Nebudou tam postele jako do teď, ale budou roštové, bude to vypadat podobně, ale bude to pohodlnější pro všechny. Dají se jednodušeji čistit, protože budou vyndavací matrace. Tyto postele mají na kolejích na Volze a pan Vodička je tam byl prozkoumat a podělit se o zkušenosti, takže už vychytali, co by se mohlo ničit, a postele by měly něco vydržet. Na Strahově by měly vznikat 2 vzorové pokoje, zatím se připravuje, jak by měly vypadat. Až bude vědět víc, tak předá informace. Vypadá to, že se budou kupovat sklokeramické desky do kuchyně.

Andrýsek M.:

Bude novoroční bowling. Nebude klasicky v březnu, ale pravděpodobně koncem února, dle situace.

Brožová A.:

Za PR se pokusí udělat opět PR schůze. Chystají PR aktivitu, kdy by rádi dali fakultám k dispozici pro studenty informace, aby studenti zjistili, co je SU ČVUT, a jaké kluby se vyskytují na fakultách.

Dvořáková I.:

Je v plánu dotisk SU triček.

Mají za sebou jmenování nových delegátů. Nyní přichází na řadu odevzdávání kontrolních hlášení a odvodů. Na to jsou navázány i provozní náklady a jejich odesílání. Budou znovu posílat informační email.

Pracují na rámcové smlouvě s ČVUT. Domlouvají se v panem prorektorem na páteční schůzi. Mají v plánu poté dát vědět Parlamentu a svolají legislativní schůzi.

Rozpočet má v plánu na únor. Ráda by prodiskutovala náklady Centrály SU ČVUT na další rok.

Dvořáková I.:

Tradiční studentská březnový ples není v plánu realizovat. Je v plánu realizovat tento ples v létě.

Stále běží Index studenta. Stále hledají někoho, kdo bude spravovat aplikaci.

7. Schválení zápisu (vede: I. Dvořáková, typ: hlasování, čas:10 min.)

Pícha T.: Prezentuje zápis z minulého zasedání.

Usnesení 2022-01-02:

Studentský Parlament Studentské unie ČVUT schvaluje zápis ze zasedání Studentského parlamentu konaného dne 15. 12. 2021 zasláný do konference Parlamentu dne 11. 1. 2022 v 20:44.

OHP: 11; 10:0:1 – Usnesení bylo přijato

8. Schválení fondu prezidenta (vede: I. Dvořáková, typ: hlasování, čas:10 min.)

Dvořáková I.:

Prosí o schválení prezidentského fondu a to v částce 50 000 Kč.

Novotný L.:

Ptá se, jak dlouho se tato částka schvaluje, a proč do toho například není zapojena inflace.

Dvořáková I.:

Uvádí, že to bylo zavedeno od roku 2015 pravděpodobně.

Probíhá diskuze o výši fondu.

Dvořáková I.:

Tato částka se několik let nezměnila a minulý rok byla téměř kompletně vyčerpána.

Kotherák M.:

Upozorňuje, že veškeré podklady, o kterých se na Parlamentu hlasuje, musí být zasláné 48 hodin před zasedáním. Jinak je potřeba nadpoloviční většinu hlasů všech delegátů a mělo by to být uvedeno přímo v usnesení. Upozorňuje, že při zaslání tohoto bodu do konference by se tam mělo objevit více informací, včetně navrhované částky.

Novotný L.:

Ptá se, zda je možné to chápat tak, že se v tuto chvíli daná výše teprve diskutuje a až po diskuzi a závěrech z ní proběhne hlasování.

Hošna M.:

Zmiňuje, že bude vhodné, když hlasování schválí nadpoloviční většina všech kandidátů.

Dvořáková I.:

Po diskuzi o výši částky zmiňuje, zda není vhodné prodiskutovat kvůli inflaci velikost odvodů do Centrálnického rozpočtu.

Hošna M.:

Upozorňuje, že tento problém nesouvisí s inflací, jelikož odvody do Centrálnického účtu jsou v procentech. Větší smysl při řešení inflace dává zvýšení členských příspěvků. Rád by, aby bylo více a lépe odůvodněno, proč je potřeba fondy případně odvody zvyšovat a upozorňuje na potřebu hlasování Shromáždění klubů.

Usnesení 2022-01-03:

Studentský Parlament Studentské unie ČVUT schvaluje Fond prezidenta pro rok 2022 ve výši 50 000 Kč.

OHP: 11; 11:0:0 – Usnesení bylo přijato

N. Různé:

Pícha T.:

Vrací se k informacím o Meziklubových hrách.

Rád by se zastavil na zasedání jednotlivých klubů. Ptá se, zda všechny kluby budou mít do konce února zasedání, na které by se mohl zastavit. Po diskuzi se se zástupci klubů domluvil, že individuálně sjednají vhodnou schůzku, na kterou by mohl přijít.

Verbovský M.:

Zvyšování nájemného o 30 %. Ptá se, zda ostatní kluby a koleje mají podobnou zkušenost.

Novotný L.:

Za RSS zmiňuje, že neví o žádném navýšení. Mělo by se to držet původních historických smluv. Žádná se nepřeschvalovala a ani není z naší strany zájem to měnit.

Verbovský M.:

Dále prosí o součinnost při pořádání akce na fakultě. Chtějí pořádat hromadné registrace pro prvodárce krve. Po konzultaci s děkanem fakulty se rozhodli, že se pokusí registrovat i dárce kostní dřeně.

Dvořáková I.:

Doporučuje využít staré aktivity jako "Studentská krev" nebo "Zapiš se někomu do života".

Pícha T.:

Připomíná, že byl zájem Studentskou krev znovu rozjet a že se o to chtělo zasadit IAESTE a Silicon Hill.

Verbovský M.:

Doufá ve využití PR sil SU.

Kothera M.:

Připomíná, shánění členů do kontrolní komise.

Dvořáková I.: Ukončuje zasedání ve 21:16.



Přílohy:



Zasedání Studentského parlamentu SU ČVUT

11. 01. 2022 - Rektorát ČVUT

PREZENČNÍ LISTINA – DELEGÁTI

KLUB	JMÉNO A PŘÍJMENÍ	PODPIS
Prezident		
Prezident	Ivana Dvořáková	
Kolejní kluby		
Silicon Hill	Vladislav Šutě	
Pod-O-Lee	Lukáš Novotný	
Buben		
Masařka		
Sincoolka	Daniel Králík	Králík
Hlávkova kolej		
Orlík		
Fakultní klub BION	Michal Verboušský	
Zájmové a externí kluby		
AVC ČVUT	ADAM ŠTYS	
ENGINEERS		
BEST	LEJKA OBERMAJEROVA	
FIT++	PETR ŠTASTNÝ	
ISC	FILIP MAREK	
KLUB ŽAJOVKA	TOMÁŠ JEDLIČKA	
+/-FEL	VOSTĚCH PETRAŠEK	
Akademický senát ČVUT		
AS ČVUT	ONDŘEJ VÁŇA	

Pozn.: Svým podpisem čestně prohlašuji, že jsem splnil a doložil informace o nákaze COVID-19 viz příloha.

Jsme Studentská unie ČVUT.

Strana 1



Zasedání Studentského parlamentu SU ČVUT

11. 01. 2022 - Rektorát ČVUT

PREZENČNÍ LISTINA – HOSTÉ

KLUB	JMÉNO A PŘÍJMENÍ	PODPIS
KLUB ČAJOVNA	LUBOS VACH	
EP DRIVE	STANISLAV METELKA	
POD-O-LEE	ŠTĚPÁN TICHÝ	
AVC ČVUT	Michal Hojma	
AVC ČVUT (UK)	PT VLADIMÍR PROCH PZTRAC	
KK	MICHAL KOTHERA	
CEN SU	AVENA BROŽENÁ	
CEN SU	RADOSLAV KONDAČ	
CFL SU	MARTIN ANDRÝŠKA	
CZN SU	TOMÁŠ PÍCHA	

Pozn.: Svým podpisem čestně prohlašuji, že jsem splnil a doložil informace o nákaze COVID-19 viz příloha.
Jsme Studentská unie ČVUT.

Strana 1